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Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 
konaného dne 02. 04. 2024 

Přítomní členové 
 Kopecký Karel Daniel (předseda klubu) 
 Konečná Veronika (místopředsedkyně klubu) 
 Dohnal Ondřej (zástupce Sinkuleho koleje) 
 Kříž Vojtěch (zástupce Dejvické koleje) 
 Janega Róbert (zástupce klubu) 
 Leskiv Mykhailo (zástupce klubu) 

Nepřítomní členové 
Všichni členové představenstva byli přítomni. 

Hosté 
 Fiklíková Tereza 
 Kuznetsov Artem 
 Mitrenga Adam 
 Poliakov Artem 
 Roženská Bojana 
 Valach Pavel 
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Zahájení zasedání 
Zasedání bylo zahájeno v 19:27 Karlem Danielem Kopeckým. 

01) Schválení programu zasedání, úvod, prezence 
(vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 5 min) 

01) Schválení programu zasedání, úvod, prezence (vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 5 min) 

02) Udělení zasloužilého členství (vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

03) Schválení zápisů z předchozích zasedání (vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 10 min) 

04) Informace ze síťové sekce (vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 10 min) 

05) Informace ze společensko-kulturní sekce (vede: T. Fiklíková, typ: informace, čas: 10 min) 

06) Informace ze sportovní sekce (vede: A. Poliakov, typ: informace, čas: 10 min) 

07) Informace ze zasedání PAR SU ČVUT, schválení rozpočtu (vede: K. D. Kopecký, typ: informace + 
hlasování, čas: 10 min) 

08) Informace ze zasedání RSS (vede: V. Kříž + O. Dohnal, typ: informace, čas: 5 min) 

09) Uzavření rozpočtů za ZS 2023/2024 (vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

10) Schválení nových provozních řádů (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 

11) Schválení nových interních předpisů (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 

12) Schválení nových stanov (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 

13) Úprava rozpočtu na záhony (vede: V. Konečná, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

14) Úprava rozpočtu pro LAB (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

15) Schválení rozpočtu na výměnu zámků (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

16) Schválení rozpočtu na nákup skříně do kolárny (vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

17) Jmenování členů do nových funkcí (vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 5 min) 

18) Odpuštění členských příspěvků aktivním členům klubu (vede: K. D. Kopecký, typ: informace + 
hlasování, čas: 5 min) 

19) Různé (vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Stanovení termínu příštího zasedání 

b) Náhrada PivoObchodu jiným dodavatelem piva 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo program zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 31. 03. 2024 v čase 20:17. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

02) Udělení zasloužilého členství 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

K. D. Kopecký: náš drahý Adame, rozhodli jsme se udělit ti za skvělou odvedenou práci v našem klubu 
zasloužilé členství, tvého přínosu si velmi ceníme. 

Adam děkuje. Všichni tleskají. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka udělilo Zasloužilé členství Adamu Mitrengovi. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

03) Schválení zápisů z předchozích zasedání 
(vede: K. D. Kopecký, typ: hlasování, čas: 10 min) 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo zápis z předchozího zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 25. 03. 2024 v čase 04:18. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo zápisy z minulých zasedání ve znění zaslaných do 
konference představenstva 25. 03. 2024 v čase 04:18. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

04) Informace ze síťové sekce 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 10 min) 

K. D. Kopecký: probíhal installfest, během kterého jsme provedli update klubového routeru. Mělo to 
jisté technické komplikace, ale vše se podařilo vyřešit. Během léta bude nejspíše nahrazen. Obdrželi 
jsme od České spořitelny, prostřednictvím Karla Čtvrtečky z klubu Pod-O-Lee, 3 servery. Budou 
postupně zapojovány do naší infrastruktury, která se tak bude dále rozšiřovat a zlepšovat. Pokud někdo 
má nápad na nějaké využití, nové služby, ať dá vědět. Zatím je návrh nabízet virtual machine 
(poskytovat hosting členům). 
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05) Informace ze společensko-kulturní sekce 
(vede: T. Fiklíková, typ: informace, čas: 10 min) 

T. Fiklíková: účast na akcích není nijak slavná ani valná. Erasmáci jsou nějak stydliví. Ale na naší straně 
to asi nebude, propagaci máme silnou. 

Vojta souhlasí. 

O. Dohnal: teoreticky to může být středou – blbý den. 

K. D. Kopecký: hodně lidí si stěžovalo na extrémně hlasitou hudbu, na akci se nedalo socializovat. Bude 
třeba si to hlídat. 

T. Fiklíková: rádi bychom recyklovali výzdobu, takže ji děláme znovupoužitelnou. Byl rozbit jeden 
beerpongový stůl. – Nejsou ze 4Kč? – Jsou majetkem koleje, bude možná třeba nahradit škodu. Ještě 
bych chtěla pochválit Pavla Špeldu, velmi pěkně se zapojil. A Bojana oživila Sin Poopy, hezky píše! 

Představenstvo tleská. :3 

T. Fiklíková: také budeme chtít nové PR předměty. Zařídíme je během léta. 

06) Informace ze sportovní sekce 
(vede: A. Poliakov, typ: informace, čas: 10 min) 

A. Poliakov: máme připravený nový provozní řád posilovny. Budeme přísnější při vyžadování 
dodržování pravidel, jinak nás i nadále čeká nutnost dost často po lidech uklízet. Použijeme více bany. 

[První upozornění – napomenutí, druhé upozornění – ban dočasný, třetí upozornění – ban na semestr; 
samozřejmě umožněny budou alternativní tresty.] 

A. Poliakov: další téma je dipbar – byl zakoupen ve špatné velikosti, ale nikdo to neřešil. Vrátit jej teď 
už se nepodaří. Úterní tréninky – zatím je dost nízká účast, dva tréninky byly už zrušeny. Chtělo by to 
zvýšit propagaci. 

T. Fiklíková: můžeme zkusit udělat společné focení. 

A. Poliakov: Kubu to dost mrzí. Asi by bylo fajn zrušit registrační formulář, odebrat tím překážku. 

K. D. Kopecký: Artem má pravdu. 

V. Konečná: formulář se dá vždy vrátit. 

A. Poliakov: do budoucna plánujeme nákup nového multipressu, vyšlo by to na přibližně, spíše 
minimálně 80 tis. Kč. 

07) Informace ze zasedání PAR SU ČVUT, schválení rozpočtu 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

K. D. Kopecký: parlament [zasedání PAR SU ČVUT, 12. 03. 2024, Sinkuleho kolej] se konal v MM. 
Probíhalo to docela dobře, až na to, že se nekoupily chlebíčky. Místo toho se koupily párky, kterých 
nakonec bylo málo a museli jsme je během zasedání dokupovat. Velmi nám s tím pomohl Peter Guľa 
[předseda a delegát Klubu Hlávkova kolej]. Pivo a cider si všichni chválili, prý byly až atypicky dobré. 
Sepsal jsem malý článek na Wiki ohledně organizace: místnost se upravila pro potřeby zasedání, aby 
všichni měli dost místa, vyvěsili jsme cedulky směrující k MM, nějak jsme to přežili. :) Co se týče návrhu 
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rozpočtu – maté a párky se proplatily z obecného rozpočtu, rád bych však tyto položky dodatečně 
přesunul do rozpočtu samostatného. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet na organizaci zasedání PAR SU ČVUT na 
Sinkuleho koleji ve výši 5 000,— Kč, jehož správcem určilo Karla Daniela Kopeckého. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

08) Informace ze zasedání RSS 
(vede: V. Kříž + O. Dohnal, typ: informace, čas: 5 min) 

V. Kříž: na zasedání RSS [26. 03. 2024, Klub Betlémská] se řešily se výjimky SU 100 a pravidla pro jejich 
využívání či rozdělení mezi kluby. Vznikne nový IP pro celou SU. 

Následně Vojta promítl e-mailem zaslaný výstup ze zasedání. 

09) Uzavření rozpočtů za ZS 2023/2024 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 10 min) 

Přehledová tabulka byla zaslána do konference představenstva. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo stav rozpočtů na ZS 2023/2024 a uzavřelo je. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

10) Schválení nových provozních řádů 
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 

V. Kříž: dle nově uzavřených smluv je třeba pro každou místnost, kterou na kolejích užíváme, vystavit 
provozní řád. Vznik provozního řádu leží na nás, po odhlasování na představenstvu jej postupujeme ke 
schválení vedoucí koleje. V tuto chvíli pro některé místnosti provozní řád již máme, tyto řády byly spíše 
jen přepracovány do aktualizované podoby se zapracováním formálních úprav. Pro některé místnosti 
bylo potřeba sepsat provozní řády fungl nové. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/1, Provozní řád 
posilovny, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:27. 
Představenstvo klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke schválení 
vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/2, Provozní řád sauny, 
ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:27. Představenstvo 
klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke schválení vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/3, Provozní řád 
multimediální místnosti, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 
v čase 22:27. Představenstvo klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke 
schválení vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/4, Provozní řád LABu, 
ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:27. Představenstvo 
klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke schválení vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/5, Provozní řád 
serverovny, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:27. 
Představenstvo klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke schválení 
vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/6, Provozní řád 
kolárny, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:27. 
Představenstvo klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke schválení 
vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/7, Provozní řád 
kufrárny, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:27. 
Představenstvo klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke schválení 
vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo provozní řád SIN-PŘ-2024/8, Provozní řád 
skladových místností, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 
22:27. Představenstvo klubu Sincoolka pověřilo Vojtěcha Kříže, aby jej předložilo ke 
schválení vedoucí koleje. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

11) Schválení nových interních předpisů 
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 

V. Kříž: jako první máme organizační řád, který byl změněn v mnoha ohledech. Beze změny zůstal 
základ, tedy co je to funkce, kdo ji může mít, že máme nějaké sekce klubu… Jako výraznou změnu bych 
označil zrušení „aktivního členství“, neboť jedna skupina předpisů (stanovy klubu i SU, členský řád) 
podmiňují odpuštění členského příspěvku schválením na představenstvu, naopak stávající organizační 
řád přisuzoval aktivní členství automaticky komukoliv, kdo byl v libovolné funkci. Aktivní členství bylo 
jakýmsi alternativním pojetím odpuštění členského příspěvku, jenže samotné „udělení nějakého 
členství“, natož automatické, nemá oporu ve stanovách. Nakonec byla pořádně zrevidována příloha 
tohoto řádu, tedy seznam funkcí a sekcí klubu, aby odpovídala dnešním potřebám a uspořádání klubu. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo interní předpis SIN-IP-2024/1, Organizační řád, ve 
znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:43. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

V. Kříž: jednací řád nově definuje funkci tajemníka! A umožňuje tak místopředsedovi oficiálně přenést 
některé své povinnosti i část zodpovědnosti na jiného člena představenstva, což jsme už dělali doposud, 
jen ne oficiálně. Dále bylo zrušeno hlasování anketou, což byl institut používaný ještě před zavedením 
„celosunijního“ hlasování per-rollam. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo interní předpis SIN-IP-2024/2, Jednací řád, ve 
znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:43. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

V. Kříž: v pravidlech čerpání peněz byly provedeny jen drobné úpravy reagující na změny jiných 
předpisů, drobná upřesnění a také úprava pro používání platebních karet, se kterými stávající předpis 
nepočítal. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo interní předpis SIN-IP-2024/3, Pravidla čerpání 
peněz klubu Sincoolka, ve znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 
22:43. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

V. Kříž: a posledním měněným interním předpisem (prozatím) je členský řád. Byl poněkud 
přeuspořádán a zareagoval na změny ohledně aktivního členství. Stanovuje, že za aktivní působení 
v klubu odpouštíme placení členských příspěvků, čímž se zachovává garance toho, že to stále dělat 
budeme – ale přistupuje k tomu čistší formou. Zachovává Zasloužilé členství, pro které byla navržena 
úprava stanov. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo interní předpis SIN-IP-2024/4, Členský řád, ve 
znění zaslaném do konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 22:43. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

12) Schválení nových stanov 
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 15 min) 

V. Kříž: v našich stanovách z roku 2016 byly provedeny úpravy vícero typů. Správci neboli držitelé 
funkcí byli vypuštěni ze seznamu orgánů klubu, neboť je nevolíme, ani nelze být správcem zvolen. Byly 
upraveny povinnosti místopředsedy v souvislosti s nadefinováním funkce tajemníka v jednacím řádu. 
Byly definovány podmínky vzniku členství v klubu jakožto reakce na očekávanou úpravu stanov SU. 
A na závěr byla provedena úprava stvrzující legitimitu udělování Zasloužilého členství. 
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Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo Stanovy klubu Sincoolka ve znění zaslaném do 
konference představenstva 02. 04. 2024 v čase 23:00. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

13) Úprava rozpočtu na záhony 
(vede: V. Konečná, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

V. Konečná: podařilo se nám rozpočet vyčerpat jedním jediným nákupem u Chládka, účtenka byla 
dlouhá jako tejden. Výsledky můžete vidět již teď v LABu a brzy na zahrádkách! Kupovaly se i nástroje, 
rukavice atd. 

V. Kříž: zahradníci by měli mít větší rozpočet, budou spravovat celý dvůr na Sinkuleho koleji, zahradu 
na Dejvické koleji a také gril. 

V. Konečná: plánuji pořízení lehátek a vůbec zvelebování dvora na Sinkulce, jehož stav není nic moc… 
Chceme nakupovat dále! Pěticifra pro sekci bude fajn. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo přejmenování rozpočtu „Záhony“ na „Zahradní 
sekce“ a upravilo jeho výši na 10 000,— Kč. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

14) Úprava rozpočtu pro LAB 
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

V. Kříž: rád bych navýšil rozpočet LABu. Nějak se nám podařilo vybrakovat jej už teď, což dávám za 
vinu jen a pouze inflaci, a vzhledem k mnohým skvělým nápadům a počinům aktuální správkyně by byla 
jistě škoda, aby se průběžná obnova LABu a klubového vybavení zastavila. Jen pro info – většinu 
rozpočtu sežraly nové štítky na klíče a prodlužka. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka upravilo výši rozpočtu pro LAB na 3 000,— Kč. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

15) Schválení rozpočtu na výměnu zámků 
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

V. Kříž: spolu s Kájou jsme vytvořili návrh nového systému zámků a klíčů (od) klubových místností. 
Vyhotovení zámeckých vložek a klíčů žádáme od společnosti H&B group. Mezi velké výhody lze zařadit, 
že by se jednalo o naše vlastní, nikoliv kolejní klíče, které bychom si tak mohli kdykoliv v případě 
potřeby kopírovat sami. Jednalo by se o systém generálního a hlavního klíče, oběma typy klíčů bychom 
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disponovali. Nakonec zmíním už jen novou právní ochranu pro klíče, zvýšení bezpečnosti. Ony ty kolejní 
zámky za nic moc stejně nestojí. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet na výměnu zámků a klíčů ke klubovým 
místnostem ve výši 40 000,— Kč, jehož správcem určilo Vojtěcha Kříže. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

16) Schválení rozpočtu na nákup skříně do kolárny 
(vede: V. Kříž, typ: diskuze + hlasování, čas: 10 min) 

V. Kříž: jednalo by se o rozpočet na nákup skříně do kolárny. Sloužila by pro umístění všemožných 
nástrojů k údržbě kol, které Adam pořizoval již asi před rokem. Klíček ke skříni by zapůjčoval správce 
kolárny registrovaným uživatelům. Mimochodem, skříň skládá Adam. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet na nákup skříně do kolárny ve výši 
4 000,— Kč, jehož správcem určilo Vojtěcha Kříže. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

17) Jmenování členů do nových funkcí 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 5 min) 

K. D. Kopecký: jedná se o Natálku, taková ta malá veselá s foťákem, která fotí skvělé fotky a po domluvě 
s Terezkou půjde do PR týmu. Podobné je to u Lucky, která si vzala na starost PR předměty a po 
domluvě s Veru bude též spravovat gril. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy klubu Sincoolka jmenovat 
Natálii Drešerovou členkou PR týmu. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy klubu Sincoolka jmenovat Lucii 
Mondekovou do funkce správkyně grilu a členkou PR týmu. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 
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18) Odpuštění členských příspěvků aktivním členům klubu 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace + hlasování, čas: 5 min) 

K. D. Kopecký: Bojču a Pavla jsme chválili už v předchozím bodě [05, informace ze SK sekce]. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo odpuštění členských příspěvků za základní 
a sportovní členství na tento semestr Bojaně Roženské. Schválilo vrácení již zaplacených 
příspěvků tímto usnesením dotčených. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo odpuštění členských příspěvků za základní 
a sportovní členství na tento semestr Pavlu Špeldovi. Schválilo vrácení již zaplacených 
příspěvků tímto usnesením dotčených. 

Osob s hlasovacím právem: 5 
Hlasování: pro 5 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

19) Různé 
(vede: K. D. Kopecký, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Stanovení termínu příštího zasedání 

V. Kříž: první májové úterý má číslo sedm – příště se tedy sejdeme 7. května nebo někdy kolem… 

b) Náhrada PivoObchodu jiným dodavatelem piva 

V. Kříž: Roman by rád zkusil objednávat pivo od jiného dodavatele – rozvozpiva.cz. Jedná se 
o distributora s lepší cenovou nabídkou, podobným sortimentem pokrývajícím naše potřeby a snad 
i s méně zmatečným personálem za volantem či na oddělení odesílání faktur. Jediným kiksem by bylo, 
že požadují platbu v hotovosti; pokud prokážeme slušné a mravné zákaznické jednání, umožní nám 
časem platby oproti faktuře. 

K. D. Kopecký: na třetí, čtvrtou objednávku, kdyby se dalo platit na FA, by to bylo super. 

Ukončení zasedání 
Zasedání bylo ukončeno v 23:45. 

Zapsali: Vojtěch Kříž, Veronika Konečná 

Zápis byl schválen na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 08. 05. 2024. 


